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»آغوشباز«برایعاشقانجذابخواهدبود
فیلمنامه»آغوشباز«یاطرحاولیهآن،
طرحشخصیشمابودوســاختآنرابه
بهروزشعیبیپیشنهاددادیدیابالعکس؟
شکلگیریاینهمکاریبهچهصورتبود؟

در ابتدا بهروز شعیبی یک ایده و طرح اولیه ای را در ذهن داشت که در 
جلسات و گفت و گوهایی که با هم داشتیم، بسیار تغییر و گسترش پیدا 

کرد و بعد از چندین بار بازنویسی تبدیل به فیلمنامه فعلی شد. 
ازداستانیامضموناینفیلمنامهبرایمانبگویید؟

چون فیلم یک معماگشــایه هایی دارد که من هر بخشــی از آن را 
بگویم شاید لذت تماشــای اش از مخاطب دریغ شود، خیلی مختصر 
به داستانش اشاره می کنم. قصه اصلی »آغوش باز« که الان روی پرده 
می بینیم، داستان عاشقانه و روایت زندگی سه زوج است که در یک قصه 
به یکدیگر پیوند می خورند. محوریت فیلم، زن خانواده و مسائل زندگی 

خانوادگی است. 
تمایلشخصیخودتانبهعنوانیکفیلمنامهنویس،بیشتر

نوشتندرهمینفضاست؟
تمایل به رفتن مســیرهای تکراری ندارم. هرچند که هر فیلمنامه 
خودش یک قصــه متفاوت دارد. مــن هر بار که یــک فیلمنامه ای را 
می نویسم، از کاراکترها و اتفاقاتی که پیرامون نوشتن آن پیش می آید، 
درس می گیرم. واقعا هر زمان که در کاراکتری عمیق می شوم، ناخودآگاه 
با آن عمقی که کاراکتــر پیدا می کند، به یک فهــم جدیدی از جهان 

پیرامون مان می رسم. به همین دلیل دلم می خواهد نوشتن ژانرها، قصه ها 
و نقش های مختلف را تجربه  کنم.

ازکاراکترهای»آغوشباز«چهدرسیگرفتید؟
در »آغوش باز« شش کاراکتر اصلی داریم که هر شش نفر به دنبال 
یک مفهوم بنیادی از عشق می گردند که هسته مرکزی اش توجه است. 
به نظرم در روابط، به  خصوص روابطی که روزمره می شوند و از آن دوره 
هیجانش می گذرند، مسئله مهمی که فراتر از مسئله عشق، اهمیت پیدا 
می کند، مسئله توجه کردن اســت. به همین دلیل در فیلمنامه سعی 
کردیم که شکل های مختلفی از آدم ها که می توانند به هم توجه کنند را 
به نمایش بگذاریم و حتی موقعیت هایی را که به هم بی توجهی می کنند.. 
به نظرم تماشای »آغوش باز« برای کسانی که زندگی عاشقانه ای دارند یا 

عشق برایشان مسئله است، حتما جذاب خواهد بود.
چهبازخوردیرابــرایفیلموفیلمنامــه»آغوشباز«

درجشنوارهپیشبینیمیکنید؟
هم نظرهای مثبت داشته ام هم منفی. اما نظرات مثبت بیشتر بوده 
و درگیری احساسی ای که مخاطب با فیلم برقرار کرده، برایم جالب بود. 
چون فکر نمی کردم که این رابطه شکل بگیرد. به نظرم شروع درگیری 
مخاطب با فیلم زمانی  است که او خودش را روی پرده سینما می بینید 
و به  جای شــخصیت ها، خیال پردازی می کند و این فیلم از این جهت 
که سه زوج از سه رده سنی مختلف دارد موجب می شود که هرکدام از 

موقعیت هایش برای مخاطبان مختلف یاداور یک ماجرا و خاطره باشد.
چهقدربرایتاناهمیتداشتکهفیلمنامهتانواردجشنواره

فیلمفجرشود؟
جشنواره فیلم فجر به نوعی بهار ســینمای ایران است. در تمام این 
سال ها، این جشنواره چهره های جدیدی را معرفی کرده، از طرفی توجهی 
که رسانه ها در این ایام به ســینما دارند، این صنعت را جلو می برد. من 
خودم به  شخصه اگر صد فیلمنامه دیگر را هم بنویسم، باز هم حضور در 
جشنواره فیلم فجر و جشنواره هایی که در ابعاد جشنواره فیلم فجر در 
کشورمان باشد، برایم مهم است و به نظرم یکی از بهترین فرصت هاست 
چرا که همه افرادی که علاقه مند و پی گیر سینما هستند، می دانند که 
در این ایام جشنواره فیلم فجر برگزار می شود و فیلم ها را تماشا می کنند. 

این توجه برای سینما خیلی مفید است.

جوادخواجویبازیگر:
لحظاتیکهبرایمنآرزوبود

از»آغوشباز«ونقشیکهدرآنداشتیدو
دلیلپذیرفتناینهمکاریبرایمانبگویید؟

به خاطر دوستی و رفاقتی که دورادور بین من 
و بهروز شعیبی وجود داشت، پیشــنهاد بازی در 
»آغوش باز« را  بلافاصله پذیرفتم، با این که اصلاً در جریان نبودم که چه 
نقشی است و برایم مهم نبود. آن چه برایم ارزشمند بود و اهمیت داشت، 
همکاری با بهروز شعیبی و حضور در این پروژه بود. روزی هم که به دفتر 
رفتم، ذهنیتم این بود که قرار اســت راجع به نقش کوتاه تری صحبت 
کنیم، ولی وقتی بهروز شعیبی در مورد این شخصیت برایم توضیح داد، 
دیدم که این شخصیت برایم جذاب  است. این کاراکتر، یک شخصیت 
مثبت و کار راه انداز از پایین شهر است به نام محسن، جوانی که دوست 
دارد به یک جاهایی برســد و برای رســیدن به آن ها دست به کارهای 
اشتباهی می زند. این شخصیت با نقش های گذشته ام تفاوت زیادی دارد.

»آغوشباز«چهچیزیبهجوادخواجویاضافهکرد؟
من تا پیش از این در حوزه تئاتر و تلویزیون فعالیت داشتم و این فیلم 
یک پروژه سینمایی به رزومه کاری من اضافه کرد. درواقع اولین فیلم 
سینمایی و اولین فریمی که من در زندگی ام، از خودم روی پرده سینما 

دیدم، »آغوش باز« بود. 
حضوردرجشنوارهفیلمفجرچقدربرایتاناهمیتدارد؟

فکر می کنم جشنواره فیلم فجر برای تمام کسانی که مثل من سینما 
خوانده اند، مهم باشد. برای من از همان دوران کودکی و نوجوانی بسیار مهم 
بود، خاطرم هست که همان دوران وقتی جشنواره نزدیک می شد من و 
دوستانم همیشه دنبال این بودیم که چند فیلم در شهرمان اکران می شود 
تا برویم در صف خرید بلیت آن فیلم ها بایستیم. حتی یک وقت هایی به 
ناچار از بلیت ها پیرینت می گرفتیم و تقلب می کردیم، در واقع دزدی سینما 
می رفتیم و فیلم می دیدیم! این اتفاق برای ما خیلی مهم بود. درحال حاضر 
هم شاید جشنواره فیلم فجر برای بعضی ها خوشایند نباشد ولی برای من 
که از بچگی آرزویم این بوده که این لحظه ها را تجربه کنم، وقتی به خاطرات 
کودکی ام رجوع می کنم این لحظه ها برایم جذاب است. اگر به خاطرات 

کودکیم رجوع کنم باید بگویم این لحظات برای من آرزو بود.
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 گفت وگوی صبا با نویسنده و بازیگر فیلم آغوش باز 

 به دنبال یک مفهوم بنیادی از عشق 


